
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K  
 
 

sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 30.06.2010. godine u 19,00  sati u 
maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini 

 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  

 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki,   Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip 
Kozina, Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  
Nenad Sikirica, Klasić Danijel, Mirko Koret, Štefanija Družinec, Zdenka Grilec,  Vladimir Bajcer 
i   Branko Kunštek    

 
OPRAVDANO ODSUTAN: Robert Cerovečki 

 
OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada 
Krapine, Josip Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika,  Vlasta 
Bočkaj, v.d.pročelnika, Snježana Pelin, v.d. pročelnika,  Miroslav Ivić, v.d.pročelnik-a, Jelena 
Milčić, v.d. pročelnika, Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 8. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Krapine, pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke,  da sjednici prisustvuje 
dovoljan broj članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi 
akti.  

 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje 
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da je 
jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i radni 
materijal za današnju sjednicu.  

 
T O Č K A  1. 

 
PITANJA I PRIJEDLOZI 
 
1. Član gradskog vijeća g.Koret Mirko istakao je slijedeće: 
 

• stajalište gradske organizacije SDP-a Grada Krapine je,  da su se svi trebali ukjučiti da 
pomognu grañanima u ovo recesijsko vrijeme,  da lakše podnesu teret, no poduzeće 
„Krakom“ je po dobivenoj suglasnosti Grada povećalo cijenu vode. Isto tako je 
napomenuo, da distributer nije poštivao Zakon, jer nije javno objavio strukturu cijene 
vode. Nadalje je napomenuo, da je direktor poduzeća istakao da se provodi kvalitetna 
reorganizacija poduzeća, a istovremeno se dižu cijene vode i odvoza komunalnog 
otpada te iz tog razloga traži pismeni odgovor, koliko je sredstava prikupljeno svih 
ovih godina na temelju povećanja cijene od 2 i 3 kune za investicije i gdje su se ta 
sredstva utrošila 

• osvrnuo se na pitanje izgradnje nove zgrade OŠ „Ljudevit Gaj“ u Krapini te  
preseljenja službi KZŽ u prostor zgrade stare osnovne škole „Lj.Gaj“, jer mu se čini da 
se s tim stalo, pa postavlja pitanje, da li ćemo sami dovesti u pitanje postojanje 
središta KZŽ u Krapini i dopustiti da se službe KZŽ presele u neki drugi grad. 

 
Gradonačelnik Grada Krapine odgovorio je, da je strukturu cijene vode moguće vidjeti na 
našim web stranicama, ali da će g.Koret  primiti  pismeni odgovor na postavljena pitanja. 



Isto tako je nadalje upoznao članove gradskog vijeća, da Krakom nije povećavao cijenu vode 
već dulje vrijeme, dok su okolni distributeri to činili pa tako Zagorski vodovod bez investicija 
ima cijenu vode cca 14,00 kuna. Takoñer je istakao, da prema našem Zakonu o vodama, 
distrubucija vode mora poslovati pozitivno te se gubici u tom dijelu ne mogu pokrivati iz 
drugih izvora. Napomenuo je, da Grad nije propustio kupiti KTI sa svojom vodospremom, ne 
bi sada Krakom trebao izdvajati cca 800.000 kuna za vodu iz vodospreme KTI-a. Nadalje je 
upoznao članove gradskog vijeća, da što se tiče izgradnje nove zgrade OŠ „Lj.Gaj“, krivo se 
tumači odnosno nije donijeta odluka o izgradnji, već je donijeta odluka o izradi projektne 
dokumentacije, a isto tako nije sa KZŽ potpisan sporazum o preseljenju  u prostor stare 
zgrade OŠ „Lj.Gaj“ već je potpisana zajednička izjava, da se nakon izgradnje nove zgrade 
škole, službe KZŽ presele u gore navedeni prostor . Isto tako je upoznao članove gradskog 
vijeća, da je projektna dokumentacija za školu gotova, te će buduća zgrada nove škole imati 
26 učionica, sportsku dvoranu i bazen, a vrijednost investicje je cca 80 mil.kuna, te da je 
prioritet  Grada priprema te projektne dokumentacije, kako bi se moglo prijaviti europskim 
fondovima za sufinanciranje. 
 
g.Koret Mirko je napomenuo,  da nije zavodoljan odgovorom što se tiče cijene vode, jer je 
ovih dana dobio obračun za V mjesec u kojem je navedeno da m3 vode košta 9,00 kuna, a 
danas je odgovoreno, da će nova cijena za grañane biti 11,54 kuna.  
 
Gradonačelnik je odgovorio, da je do sada cijena vode bila 8,08 kuna, ali naknada za 
odvodnju je 0,92 lipe te kad se to zbroji dobije se cijena vode. 
 
2. Član gradskog vijeća g.Sikirica je istakao,  da se svako malo u političke svrhe 
spomene kupnja vodospreme KTI, napominjući, da je u ono vrijeme bio član gradskog 
poglavarstva, te da je Grad morao svoju odluku o kupnji javno objaviti te tako nije mogao 
zaštiti visinu cijene. Postavio je pitanje, što se sada dogaña, da „Krakom“ povećava cijenu 
vode, od kud je do sada podmirivao gubitke. 
 
Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče prodaje KTI-a nije govorio o odluci, već je 
problem bio u tome, što  nakon donijete odluke Grad nije podnio ponudu za kupnju KTI-a. 
 
3. Član gradskog vijeća g.Bajcer je istakao:  
 

• grañani Dolca nakon otvorenja Muzeja teško dolaze do svojih kuća zbog 
mnogobrojnih turista i postavljenih štandova, pa predlaže da im se omogući nova 
cesta i prilaz 

• isto tako je upoznao članove gradskog vijeća da je ceste od Separacije prema Jezeru 
Dolac u derutnom stanju, te se ona ne može koristiti kao alternativni pravac za 
mještane naselja Dolac 

• osvrnuo se na staru zgradu Muzeja, napomenuvši da treba sanirati krovište, okoliš 
oko zgrade je zapušten,  septička jama je otkopana te se iz nje širi neugodan miris, 
što nije baš primjereno za tolike turiste 

• pohvalio je akciju ureñenja okoliša oko Jezera koju je organizirao Grad i Društvo 
prijatelja Grada 

• postavio je pitanje g.gradonačelniku,   da li je grad imao viziju za ureñenje cijelog 
lokaliteta Hušnjakovo kako bi isti bio na ponos Gradu 

• da li se ima saznanje da je odobrena košnja trave na privatnim parcelama nekim 
grañanima, a koje vrši „Krakom“, dok ti isti grañani nisu htjeli prodati zemljište za 
izgradnju nove grade u Podgori  

 



Gradonačelnik je odgovorio na pitanje što se tiče Muzeja, istaknuvši, da je do danas puno 
toga rečeno, no nitko nije spreman reći tko će to sve isfinancirati. Isto tako je obavijestio 
članove gradskog vijeća da Grad od Muzeja na Hušnjakovom nema nikakovih prihoda pa iz 
tog razloga ne moiže ni financirati sve. Nadalje je istakao, da se slaže sa svime što je rečeno 
i predloženo, no u Muzeju postoje korisnici prostora, a to je Muzej Hrvatskog zagorja koji bi 
trebao ulagati u ureñenje lokaliteta. Takoñer je istakao da je Grad pokrenuo inicijativu za 
povrat Muzeja u Grad ili neku drugu  ustanovu. Isto tako je istakao, da je Grad pokrenuo 
akciju čišćenja lokaliteta, kojoj su se priključili „Krakom“, Društvo prijatelja Gada i Udruga 
SKA. Nadalje je istakao, da stara zgrada Muzeja spada u II fazu ureñenja, a za što je 
pokrenuta inicijativa , da se pronañu privatni investitori. Nadalje je obavijestio članove vijeća 
, da Grad Krapina priprema dokumentaciju za dogradnju ceste Dolac, te je istakao da bi se 
prema prijedlogu ista izmakla malo desno, do Šetališta Vilibalda sluge. 
 
Član vijeća g.Bajcer, je napomenuo da nije točna informacija, da Grad nema ništa sa starom 
zgradom Muzeja, jer je Pučko otvoreno učilište je gradsko, a ono je vlasnik restorana u staroj 
zgradi. 
 
4. Članica gradskog vijeća gña.Zdenka Grilec postavila je pitanje početka radova na 
Područnoj školi u Lepajcima, jer se prema Proračunu vidi da su samo planirana sredstva za 
školu u Podgori, Donjoj Šemnici i Škaričevom. 
 
Gradonačelnik g.Josip Horvat odgovorio je, da je nadležno Ministarstvo izdalo projektnu 
dokumentaciju za sve škole, pa tako i za Područnu školu Lepajci, no nastao je problem s 
vlasnikom parcele blizu škole u Lepjacima, a koji nije dao suglasnost za gradnju, no isti je 
nažalost umro i njegova supruga je pristala na sve te je dobivena grañevinska dozvola i sada 
se čeka raspisivanje natječaja za dogradnju škole. Nadalje je obavijestio članove gradskog 
vijeća, da je Grad potpisao ugovore sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, 
prema kojima će Fond u financiranju na ime održive gradnje za sve škole pa tako i Lepajci, 
učestovati sa  585.000,00 kuna. 
 
5. Član vijeća g.Sikirica Nenad je napomenuo da je 2003. godine Grad donio dobru odluku 
što se tiče prijenosa Muzeja  Hušnjakovo na Muzej Hrvatsko zagorje, jer su tada postojali 
veliki dugovi, ali je isto tako i napomenuo da sada treba podržati inicijativu za vraćanje. Isto 
tako je predložio, da Grad poradi na tome da sa sa Fondom za zaštitu okoliša potpiše ugovor 
o sufinanciranju ekološke javne rasvjete odnosno da se postojeća gradska neekološka 
zamjeni sa ekološkom. 
Nadalje je postavio pitanje, zašto na dnevni red gradskog vijeća nije stavljena točka – 
Izvješće o radu „Krakom-a“ za 2009. godinu, jer ima saznanje da je Skupština „Krakoma“ 
isto već razmatrala. 
 
Gradonačelnik Grada Krapine je odgovorio, da se se  svi radovi na rasvjeti koje je do sada 
Grad ugovorio sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, radili na ekološkoj 
bazi. Isto tako je odgovorio, da što se tiče izvješća „Krakom-a“ za 2009. godinu, napomenuo 
je, da je Skupština „Krakom-a“ održala svoju sjednicu 28.06.2010. godine, pa se iz tog 
razloga ista točka nije mogla staviti na dnevni red sjednice gradskog vijeća. 
 
6. Članica gradskog vijeća gña.Štefanija Družinec napomenula je,  da su po Gradu 
postavljeni eko otoci, grañani odvajaju smeće, ali prilikom odvoženje istog, sve se stavlja u 
isti kamion. Isto tako je obavijestila članove gradskog vijeća , da je DVD-u Krapina blokiran 
račun, pa postavlja pitanje, kada će Grad dati sredstva  DVD-u kako bi se platili računi. 
 



Gradonačelnik je odgovorio da je u Gradu postavljeno 15 eko otoka, te se prema njegovom 
saznanju odvoz smeća iz eko otoka vrši u skladu s pravilima. Isto tako je istakao, da Grad 
Krapina ne plaća račune DVD-u, već im doznačuje dotaciju. 
 
7. Član gradskog vijeća g.Grah ponovno je postavio pitanje početka rekonstrukcije i 
vodoopskrbe u Donjoj Šemnici. Isto tako je postavio pitanje kada će se održati sjednica MO 
Šemnica, jer je zadnja bila 05.11.2009. godine. Nadalje je postavio pitanje izgradnje dvorane 
u Donjoj Šemnici odnosno zašto ista nije započela. 
 
Gradonačelnik Grada Krapine je istakao, da što se tiče pitanja vezana za sazivanje sjednice 
mjesnog odbora, isto pitanje treba uputiti predsjedniku MO Donja Šemnica. Što se tiče 
rekonstrukcije vodovodne mreže, napomenuo je, da prije toga  vodovod u Šemnici treba 
legalizirati, kako bi se prenio „Krakom-u“ na upravljanje, a tek onda će se raspravljati o 
rekonstrukciji vodovodne mreže, jer prije legalizacije ne mogu se ulagati sredstva u 
rekonstrukciju vodovodne mreže. 
Takoñer je obavijestio članove gradskog vijeća, da što se tiče dvorane u Šemnici Donjoj nije 
raspisan natječaj za izgadnju, već za izradu projektne dokumentacije, koja je gotova. 
 
 

T O Č K A  2. 
 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 7.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine  
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović istakao je da su svi članovi vijeća primili skraćeni 
zapisnik uz materijal za današnju sjednicu te je otvorio raspravu o istoj točci. 
 
Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga isto je dao na glasovanje, te je konstatirao da je 
jednoglasno donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 7.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji 
čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A  3. 
 

 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o imenima ulica i trgova u  gradu Krapini 
 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i   se  Odluka o izmjeni Odluke o imenima ulica i trgova u gradu Krapini u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

 



 
T O Č K A  4. 

  
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o pravilima za izbor vijeća mjesnih 
odbora 

 
 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i   se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o pravilima za izbor vijeća mjesnih odbora 
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  5. 
         
 Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o stjecanju, raspolaganju i 
upravljanju s nekretninama 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i   se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o stjecanju, raspolaganju i upravljanju s 
nekretninama u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 
 

T O Č K A  6. 
         
 Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o obveznom skupljanju i odvozu 
komunalnog otpada 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke, a isto tako i o predloženom amandmanu od strane 
predlagača,  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 



 
O D L U K A 

 
 D o n o s i   se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o obveznom skupljanju i odvozu 
komunalnog otpada   u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

 
T O Č K A  7. 

         
 Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o opisu i uporabi grba i zastave 
Grada Krapine 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 
 

O D L U K A 
 

  D o n o s i   se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o  opisu i uporabi grba i zastave Grada 
Krapine   u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  8. 

         
 Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju u zakup poslovnog 
prostora 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 

O D L U K A 
 

  D o n o s i   se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora    
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

T O Č K A  9. 
 
 Donošenje prijedloga zaključka o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda 
u Krapini    
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 
 

O D L U K A 
 

P r i h v a ć a  se   prijedlog   Zaključka o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u 
Krapini  u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  10. 

 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima  u tekstu koji 
čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  11. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o groblju 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 
 



 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima  u tekstu koji 
čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  12. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 

O D L U K A 
 

D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu   u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  13. 

 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
 

O D L U K A 
 

D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu   u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  14. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prodaji roba izvan prodavaonica 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 



 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o prodaji roba izvan prodavaonica   u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  15. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama   u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  16. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o dimnjačarskoj službi 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o dimnjačarskoj službi   u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  17. 

 
Izvješće o radu Udruga u kulturi za 2009. godinu  

 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da su svi članovi vijeća primili skraćeno izvješće 
o radu Udruga uz radni materijal za današnju sjednicu te je otvorio raspravu.  
 
Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga nakon provededenog glasovanja jednoglasno 
donijet je slijedeći  



 
Z A K L J U Č A K 

 
P r i m a  se na znanje Izvješće o radu Udruga u kulturi Grada Krapine za 2009. godinu u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  18. 

 
Izvješće o radu Krapinsko sportskog saveza za 2009. godinu   

 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da su svi članovi vijeća primili skraćeno izvješće o 
radu Krapinskog sportskog saveza za 2009. godinu uz radni materijal za današnju sjednicu te 
je otvorio raspravu.  

 
 

Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga nakon provededenog glasovanja sa 17 glasova 
ZA i 1 jedan glas SUZDRŽAN donijet je slijedeći  
 

 
 

Z A K L J U Č A K 
 
P r i m a  se na znanje Izvješće o radu Krapinsko sportskog saveza za 2009. godinu u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  19. 
 
Izvješće o radu  Udruga u zdravstvu i socijalnoj skrbi za 2009. godinu   

 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da su svi članovi vijeća primili skraćenoIizvješće o 
radu Udruga u zdravstvu i socijalnoj skrbi za 2009. godinu uz radni materijal za današnju 
sjednicu te je otvorio raspravu.  

 
 

       Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga nakon provededenog glasovanja 
jednoglasno donijet je slijedeći  

 
 
 

Z A K L J U Č A K 
 
   P r i m a  se na znanje Izvješće o radu Udruga u zdravstvu i socijalnoj skrbi za 2009. 
godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  20. 
 
Izvješće o radu DVD-a s područja Grada Krapine za 2009. godinu   

 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da su svi članovi vijeća primili skraćeno izvješće o 
radu DVD-a za 2009. godinu uz radni materijal za današnju sjednicu te je otvorio raspravu.  



 
 

Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga nakon provededenog glasovanja jednoglasno 
donijet je slijedeći  

 
 
 

Z A K L J U Č A K 
 
P r i m a  se na znanje Izvješće o radu DVD-a s područja Grada Krapine za 2009. godinu u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 
 
 

T O Č K A  21. 
 
Donošenje Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke uz predloženi amandman  te je u navedenom tekstu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti sa predloženim amandmanom  u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  22. 
 
Donošenje Odluke o mjerilima za financiranje javnih potreba u djelatnosti 
predškolskog odgoja i naobrazbe 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
    D o n o s i  se   Odluka o mjerilima za financiranje javnih potreba u djelatnosti 
predškolskog odgoja i naobrazbe tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

 
 



 
 

T O Č K A  23. 
 
Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu   
 
Kratko obrazloženje o gore navedenoj točci dao je gradonačelnik Grada Krapine, a sve u 
tekstu koji su članovi vijeća primili uz radni materijal za sjednicu vijeća. 
 
Predsjednik  Odbora za proračun i financije upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana  28.06.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o Godišnjem 
izvještaju o izvršenju Proračuna  te je isti u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  

 
Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA i 8 glasova protiv  donijeta je slijedeća  

 
 

O D L U K A 
 

D o n o s i   se Odluka o Izmjeni i dopuni  Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  24. 
 
Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture i ureñenog 
grañevinskog zemljišta za 2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 16 glasova ZA i 2 glasa SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
   
P r i h v a ć a  se izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture i 
ureñenog grañevinskog zemljišta za 2010. god. u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  25. 

 
Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureñaja komunalne infrastrukture 
za 2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 11 glasova ZA i 7 glasova SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  
 

 
 
 
 



 
Z A K L J U Č A K 

 
   
P r i h v a ć a  se izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureñaja komunalne 
infrastrukture za  2010. god. u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  26. 

 
Izmjena i dopuna Programa prostorno planske i projektne dokumentacije za 
2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 10 glasova ZA i 8 glasova SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
   
P r i h v a ć a  se izmjena i dopuna Programa prostorno planske i projektne dokumentacije  
za  2010. god. u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  27. 

 
Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 
2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 11 glasova ZA i 7 glasova SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
   
P r i h v a ć a  se Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom 
odgoju  za  2010. god. u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
T O Č K A  28. 

 
Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Krapine za 2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 10 glasova ZA i 8 glasova SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  

Z A K L J U Č A K 
   
P r i h v a ć a  se izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Krapine  za  
2010. god. u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 



 
 

T O Č K A  29. 
 
Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Krapine za 2010. god.  
 
Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi primili navedeni Program te 
otvara raspravu.  
Konstatirao je kako je nakon provedene rasprave sa 10 glasova ZA i 8 glasova SUZDRŽANA 
donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
   
P r i h v a ć a  se izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Krapine  za  2010. god. u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A    30. 
 
Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine. 
 
 
Predsjednik  Odbora za proračun i financije upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana  28.06.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o Godišnjem 
izvještaju o izvršenju Proračuna  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA i 8 glasova protiv  donijeta je slijedeća  
 

 
 

O D L U K A 
 

D o n o s i  se   Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu tekstu koji 
čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  31. 
 
Donošenje Odluke  o naknadi troškova članovima gradskog vijeća i njegovih 
radnih tijela 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine. 



 
Predsjednik  Odbora za proračun i financije upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana  28.06.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o Godišnjem 
izvještaju o izvršenju Proračuna  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je  donijeta je slijedeća  
 

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se   Odluka o  naknadi troškova članovima gradskog vijeća i njegovih radnih tijela 
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 
 

T O Č K A  32. 
 
Donošenje Odluke  o izgradnji i modernizaciji nerazvrstanih cesta na području 
grada Krapine 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  29.06.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine. 

 
 

Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA , 1 glasom PROTIV i 7 glasova SUZDRŽANA je  
donijeta je slijedeća  
 

O D L U K A 
 

 
D o n o s i   se Odluka o izgradnji i modernizaciji nerazvrstanih cesta na području grada 
Krapine u tesktu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
                    

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 


